

偶联剂KH-552/KH-402

产品名称	偶联剂KH-552/KH-402
公司名称	济南海丰助剂厂
价格	.00/个
规格参数	型号:552 品牌:济南海丰助剂厂 类型:类型:硅烷偶联剂
公司地址	济阳县曲堤镇王辛村南1000米
联系电话	13708927593 13482893485

产品详情

型号	552	品牌	济南海丰助剂厂
类型	类型:硅烷偶联剂	有效物质含量	低于30(%)
产品规格	5公斤/桶	主要用途	化工添加剂
CAS	919-30-2		

本品采用5kg塑料桶包装，一箱4桶，共20公斤。其他规格需预定。

本品为氨基官能团硅烷，外观为无色或淡黄色透明液体，密度（25℃）0.946，折光率 n_{25}^{20} 1.4205，闪点96℃，沸点217℃。溶于苯，乙酸乙酯，可溶于有机溶剂，但丙酮、四氯化碳不适宜作释剂；可溶于水。在水中水解，呈碱性。本品有碱性，通用性强，适用于环氧、pbt、酚醛树脂、聚酰胺、聚碳酸酯等多种热塑性和热固性树脂。

- 1.本品是一种优良的玻璃纤维处理剂，提高了复合材料的机械强度，电性能和抗老化性能。
- 2.本品适用于聚酸树脂，环氧树脂，三聚氰胺甲醛树脂，尼龙，聚砒等玻璃钢材料。
- 3.处理过玻璃钢可广泛用于制造机械零件，建筑材料，受高压容器和某些特殊用途的增强材料。
- 4.本品实用的填充物为玻璃纤维，玻璃布，玻璃微珠，白碳黑，滑石粉，粘土，云母，粉煤灰，陶土复合硅物质。

this article adopts the 5kg packed in plastic drum, a box of four barrels, total 20 kilograms. other specifications need reservation.

this product is the amino groups silane, appearance colorless or light yellow transparent liquid, also, density 0.946 (25 °C), refractive index n_D²⁰1.4205, boiling point, flash point 96 °C, 217 °C. soluble in benzene, ethyl acetate, soluble in organic solvents, but acetone, unsuited for release of carbon tetrachloride agents; soluble in water. in alkaline hydrolysis, in water. this product has alkaline, versatility, suitable for epoxy, pbt, phenolic resin, polyamide, polycarbonate and so on many kinds of thermoplastic and thermosetting resin.

【 characteristics 】

1. this article is an excellent glass fiber composite materials, improve treatment of electrical and mechanical strength, anti-aging properties.
2. this product applies to polyacid, epoxy resin, melamine formaldehyde resin, nylon, poly sulfones glass fiber reinforced plastic materials.
3. processed frp can be widely used in manufacturing machinery parts, building materials, under high pressure vessel and some special use reinforced materials.
4. this product practical filler is fiber glass, glass cloth, glass beads, white carbon black, talcum powder, clay, mica, fly ash, clay compound silicon substance.